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	NOTICE

Case summaries included in the Bulletin are prepared by the Office of the Registrar of the Supreme Court of Canada (Law Branch) for information purposes only.


AVIS

Les résumés des causes publiés dans le bulletin sont préparés par le Bureau du registraire (Direction générale du droit) uniquement à titre d’information.
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Demandes soumises à la Cour depuis la dernière parution

JULY 29, 2019 / LE 29 JUILLET 2019

	
	
	CORAM:  Chief Justice Wagner and Rowe and Martin JJ.
Le juge en chef Wagner et les juges Rowe et Martin

	
	
	Criminal / Criminelle
	
	

	1.
	38625
	Her Majesty the Queen
(Ont.) (Criminal) (By Leave)
	v.
	S.C.

	
	
	Civil / Civile
	
	

	2.
	38641
	City of Edmonton
(Alta.) (Civil) (By Leave)
	v.
	Alvarez & Marsal Canada Inc., in its capacity as Court-appointed Receiver of the current and future assets, undertakings and properties of Reid-Built Homes Ltd, et al.

	3.
	38652
	R. Gauld Joseph
(Que.) (Civil) (By Leave)
	v.
	Oumaima Bourghol, et al.

	4.
	38659
	Linda Gardipy
(Sask.) (Civil) (By Leave)
	v.
	Saskatchewan Government Insurance

	
	
	CORAM: Abella, Moldaver and Brown JJ.
Les juges Abella, Moldaver et Brown

	
	
	Criminal / Criminelle
	
	

	5.
	38615
	Her Majesty the Queen
(Ont.) (Criminal) (By Leave)
	v.
	Claudio Montesano

	6.
	38590
	Her Majesty the Queen
(Ont.) (Criminal) (By Leave)
	v.
	Sam Tsega

	
	
	Civil / Civile
	
	

	7.
	38647
	Igor Stukanov
(FC) (Civil) (By Leave)
	v.
	Attorney General of Canada

	8.
	38633
	Jean-Guy Poulin
(Qc) (Civile) (Autorisation)
	c.
	Procureure générale du Québec, et al.

	9.
	38648
	Ingrid Hayden
(Alta.) (Civil) (By Leave)

	v.
	Alberta Health Services, operating business at the Foothills Medical Center in Calgary, Alberta, et al.

	
	
	CORAM: Moldaver, Karakatsanis and Côté JJ.
Les juges Moldaver, Karakatsanis et Côté

	
	
	Criminal / Criminelle
	
	

	10.
	38656
	Larry Peter Klippenstein
(Man.) (Criminal) (By Leave)
	v.
	Her Majesty the Queen

	11.
	38670
	Larry Peter Klippenstein
(Man.) (Criminal) (By Leave)
	v.
	Her Majesty the Queen

	
	
	Civil / Civile
	
	

	12.
	38644
	Sufian Zuhdi Taha
(P.E.I.) (Civil) (By Leave)
	v.
	National Bank of Canada

	13.
	38643
	Mary David, et al.
(FC) (Civil) (By Leave)
	v.
	Her Majesty the Queen
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	38254
	Hydro-Québec -v.- Louise Matta, et al.



The schedule for serving and filing the material and any application for leave to intervene in the appeal of Hydro-Québec -v.- Louise Matta, et al. (38254) to be heard on December 10, 2019, was set as follows by the Registrar:
a) The notice of appeal shall be served and filed on or before August 30, 2019.
b) The appellant’s record, factum and book of authorities, if any, shall be served and filed on or before September 27, 2019.
c) Any person wishing to intervene in this appeal under Rule 55 of the Rules of the Supreme Court of Canada shall serve and file a motion for leave to intervene on or before October 18, 2019.
d) The appellant and respondents shall serve and file their response(s), if any, to the motions for leave to intervene on or before October 25, 2019.
e) Replies to any responses to the motions for leave to intervene shall be served and filed on or before October 29, 2019.
f) Any intervener granted leave to intervene under Rule 59 of the Rules of the Supreme Court of Canada shall serve and file its respective factum and book of authorities, if any, on or before November 27, 2019. 
g) The Attorney General of Quebec shall serve and file its factum and book of authorities, if any, on or before November 8, 2019.
h) The respondents’ record, factum and book of authorities, if any, shall be served and filed on or before November 15, 2019.

Le registraire a établi l’échéancier suivant pour la signification et le dépôt des documents et pour toute requête en intervention dans l’appel Hydro-Québec -c.- Louise Matta, et al. (38254) qui sera entendu le 10 décembre 2019 :

a) L’avis d’appel sera signifié et déposé au plus tard le 30 août 2019.

b) Les dossier, mémoire et recueil de sources, le cas échéant, de l’appelante seront signifiés et déposés au plus tard le 27 septembre 2019.

c) Toute personne qui souhaite intervenir dans le présent appel en vertu de la règle 55 des Règles de la Cour suprême du Canada signifiera et déposera une requête en autorisation d’intervenir au plus tard le 18 octobre 2019.

d) L’appelante et les intimés signifieront et déposeront leur(s) réponse(s) aux demandes d’autorisation d’intervenir, le cas échéant, au plus tard le 25 octobre 2019.

e) Les répliques à toute réponse aux demandes d’autorisation d’intervenir seront signifiées et déposées au plus tard le 29 octobre 2019.

f) Tout intervenant qui sera autorisé à intervenir en application de la règle 59 des Règles de la Cour suprême du Canada devra signifier et déposer leur mémoire et recueil de sources, le cas échéant, au plus tard le 27 novembre 2019.
g) La procureure générale du Québec signifiera et déposera son mémoire et recueil de sources, le cas échéant, au plus tard le 8 novembre 2019.

h) Les dossier, mémoire et recueil de sources, le cas échéant, des intimés seront signifiés et déposés au plus tard le 15 novembre 2019.







	MOTIONS
	
	REQUÊTES

	



	Judgments on applications for leave

	

	Jugements rendus sur les demandes d’autorisation
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	Motion to extend time
	Requête en prorogation de délai 




FRANZ EMIR CABRERA v. HER MAJESTY THE QUEEN 
(Alta.) (38677)

THE REGISTRAR:
	

UPON APPLICATION by the appellant for an order extending the time to serve and file his factum, record and book of authorities, if any, to August 20, 2019, pursuant to Rules 6 and 47 of the Rules of the Supreme Court of Canada;

AND THE MATERIAL FILED having been read;

AND NOTING THAT the respondent consents to the motion;

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion is granted.


À LA SUITE DE LA DEMANDE de l’appelant en prorogation du délai pour signifier et déposer ses mémoire, dossier et recueil de sources, le cas échéant, au 20 août 2019, en application des art. 6 et 47 des Règles de la Cour suprême du Canada;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés;

ET COMPTE TENU du consentement de l’intimée;

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête est accueillie.
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JULY 31, 2019 / LE 31 JUILLET 2019

38286	Her Majesty The Queen v. R.V. - and - Ending Violence Association of Canada and Criminal Lawyers’ Association of Ontario (Ont.)
2019 SCC 41 / 2019 CSC 41

Coram:	Wagner C.J. and Abella, Moldaver, Karakatsanis, Brown, Rowe and Martin JJ.

[bookmark: BM_1_]The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C63495, 2018 ONCA 547, dated June 13, 2018, heard on March 20, 2019, is allowed and the respondent’s conviction is restored. Brown and Rowe JJ. dissent.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C63495, 2018 ONCA 547, daté du 13 juin 2018, entendu le 20 mars 2019, est accueilli et la déclaration de culpabilité prononcée contre l’intimé est rétablie. Les juges Brown et Rowe sont dissidents.
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The next Bulletin of Proceedings will be published on September 6, 2019.

Le prochain Bulletin des procédures sera publié le 6 septembre 2019.
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